
Rada Powiatu Zduńskowolskiego 
 

Protokół nr XLVII/22 

z dnia 10 czerwca 2022 r.  
od godz. 10:00 do godz. 12:41 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  
2. Andrzej Dutkiewicz  
3. Tomasz Filipowski  
4. Hanna Iwaniuk  
5. Marcin Łabędzki  
6. Paweł Mataśka  
7. Dawid Mazurkiewicz 
8. Ewa Mielczarek-Sójka  
9. Krzysztof Nowak  
10. Joanna Pawłowska  
11. Zbigniew Piotrowski 
12. Tomasz Półgrabia  
13. Wojciech Rychlik  
14. Romuald Solarek  
15. Stanisław Szuster  
16. Piotr Warchlewski  
17. Grzegorz Włodarczyk  
18. Jadwiga Ziółkowska  
19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XLVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Posiedzenie otworzył przewodniczący rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  

 
Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XLVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 



2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przedstawienie raportu o stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok.  

6. Debata nad raportem o stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego za 2021 rok.   

8. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2021, informacji o stanie mienia komunalnego 

oraz udzielenie absolutorium za rok 2021 dla Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

a) opinia Komisji Rewizyjnej z badania sprawozdań za rok 2021 – finansowego,                                 

a także sprawozdania z wykonania budżetu, informacji o stanie mienia 

komunalnego oraz wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego; 

b) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące sprawozdania Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego z wykonania budżetu za 2021 rok i wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu Zduńskowolskiego za wykonanie budżetu roku 2021; 

c) rozpatrzenie przez Radę Powiatu Zduńskowolskiego sprawozdania 

finansowego za rok 2021 składającego się z (opinie Komisji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego):  

- bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

- łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów samorządowych   

  jednostek budżetowych, 

- łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające                                          

  z rachunków zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, 

- łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające    

  z zestawień zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych; 

- informacji dodatkowej obejmującej dane wynikające z informacji 

dodatkowych   

  samorządowych  jednostek budżetowych; 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu  

      Zduńskowolskiego za 2021 rok – FK/RP-9/22;    

e) rozpatrzenie przez Radę Powiatu Zduńskowolskiego sprawozdania                                        



z wykonania budżetu powiatu za rok 2021 oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego (opinie Komisji Rady Powiatu Zduńskowolskiego);  

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2021 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji o stanie mienia 

komunalnego – FK/RP-10/22;   

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2021 dla Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-11/22.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Zduńska 

Wola do spółki Zduńskowolski Szpital Powiatowy Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością  w Zduńskiej Woli poprzez wniesienie wkładu pieniężnego i 

objęcie nowo utworzonych udziałów.  

10. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego                                          

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2021 rok.    

11. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola przy 

realizacji zadania pn: „Budowa pomnika Konstytucji 3 Maja”. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 

Zduńskowolskiego  z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-12/22.   

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2022 – FK/RP-13/22.   

14. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

15. Interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie XLVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku dziennego obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 



ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 
Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 
Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (3) 
Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  
 

Rada Powiatu przyjęła porządek posiedzenia.  

 
Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XLVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 
Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 
Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (3) 
Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  
 
Rada Powiatu przyjęła protokół.  

 
Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący rady Piotr Warchlewski do komisji uchwał zgłosił radnych: 

1. Grzegorza Włodarczyka,  

2. Tomasza Ziółkowskiego,  

3. Jadwigę Ziółkowską.  

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  



 
Głosowano w sprawie: 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 
Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 
Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
BRAK GŁOSU (2) 
Paweł Mataśka , Joanna Pawłowska  
NIEOBECNI (2) 
Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  
 

Rada ustaliła skład komisji: 

1. Grzegorz Włodarczyk- przewodniczący,  

2. Tomasza Ziółkowskiego - członek,  

3. Jadwigę Ziółkowską - członek.  

 

Punkt 5 

Przedstawienie raportu o stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że raport został przygotowany w terminie czyli 

do 31 maja br. Zawiera podsumowanie działalności zarządu powiatu w roku 

poprzednim czyli 2021, w szczególności realizację polityk, programów, strategii                            

i uchwał rady powiatu. Celem jest rozwój powiatu i poprawa życia mieszkańców. Rok 

2021 to drugi rok epidemii. W tym czasie urząd działał w sposób wyjątkowy,   również 

jednostki a w szczególności szpital, który musiał działać jako szpital jednoimienny do 

czego obowiązywała go decyzja pana wojewody. Powiat mierzył się również                                  

z organizacją masowych szczepień, obostrzeniami. Kontakt z mieszkańcami często 

odbywał się elektronicznie. Dzięki projektowi e-powiat zostało uruchomionych 

kilkanaście usług zarówno dla mieszkańców jak i dla przedsiębiorców, którzy 

szczególnie zostali tutaj dotknięci. Blisko 1200 osób skorzystało z różnych 

instrumentów wsparcia.  Powiatowy Urząd Pracy wypłacił dofinansowanie na blisko                             

7 milinów złotych.   Konsekwentnie były realizowane plany inwestycyjne. Są one 

opisane w treści samego raportu. Konsekwentnie były prowadzone starania                                     

o dofinansowanie. Obecnie mierzymy się z kolejnym kryzysem jakim jest wojna na 



Ukrainie. To przede wszystkim wielka tragedia dla narodu ukraińskiego ale i egzamin 

dla nas samych. Zdaliśmy go póki co celująco.  

 
Punkt 6 

Debata nad raportem o stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok. 
 
Brak głosów.  
 
Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o opinie poszczególnych komisji. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz przyjęła sprawozdanie oraz 

raport.   

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał oraz przyjęła 

sprawozdanie oraz raport.   

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał 

oraz przyjęła sprawozdanie i raport.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu 
Zduńskowolskiego za 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 



Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 
Paweł Mataśka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 
Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 
Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Andrzej Dutkiewicz , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, 
Tomasz Półgrabia  
NIEOBECNI (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/19/22 w sprawie udzielenia wotum zaufania 
dla Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok. 
 
Punkt 8 

Zatwierdzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 
Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2021, informacji o stanie mienia komunalnego 
oraz udzielenie absolutorium za rok 2021 dla Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 
 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że sprawozdania były omawiane na komisji 
ale jeżeli są pytania, odpowie na nie.  
 
 
a) opinia Komisji Rewizyjnej z badania sprawozdań za rok 2021 – finansowego, a 
także sprawozdania z wykonania budżetu, informacji o stanie mienia komunalnego 
oraz wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 
Powiatu Zduńskowolskiego; 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że opinia Komisji Rewizyjnej 
jak i wniosek jest radzie znana. Zapytał czy ktoś z członków rady powiatu chce 
zabrać głos w sprawie opinii.  

Brak głosów.  
 
b) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące sprawozdania Zarządu Powiatu 
Zduńskowolskiego z wykonania budżetu za 2021 rok i wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Zduńskowolskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 
Zduńskowolskiego za wykonanie budżetu roku 2021; 
 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że obie uchwały Regionalnej 
Izby Obrachunkowej oraz wniosek są radzie znane. Znajdowały się w dokumentach.  
 
c) rozpatrzenie przez Radę Powiatu Zduńskowolskiego sprawozdania finansowego 
za rok 2021 składającego się z (opinie Komisji Rady Powiatu Zduńskowolskiego): - 
bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego,- łącznego bilansu 
obejmującego dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych,- 
łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków 



zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, - łącznego zestawienia zmian 
w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian w funduszu 
samorządowych jednostek budżetowych;- informacji dodatkowej obejmującej dane 
wynikające z informacji dodatkowych samorządowych jednostek budżetowych; 
 
Opinie Komisji Rady Powiatu Zduńskowolskiego pozytywne.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał czy ktoś chce zabrać głos w tym 
punkcie. 

Brak głosów.  

 
d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 
Zduńskowolskiego za 2021 rok – FK/RP-9/22; 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski, zapytał czy ktoś chce zabrać głos w 
sprawie projektu uchwały.  

Brak głosów.  

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady - poprosił przewodniczącego Komisji 
Uchwał i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 
Zduńskowolskiego za 2021 rok – FK/RP-9/22;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 
Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 
Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 
Tomasz Ziółkowski  
PRZECIW (1) 
Paweł Mataśka  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Andrzej Dutkiewicz , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Tomasz Półgrabia  
NIEOBECNI (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
 



 
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/20/22 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok. 

Radny Dawid Mazurkiewicz zgłosił swoją obecność, poinformował, że nie mógł 
zagłosować. Zapytał czy można powtórzyć głosowanie ewentualnie zanotować głos.   

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał jaki jest jego głos. 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że „wstrzymuje się od głosu.” 

 
e) rozpatrzenie przez Radę Powiatu Zduńskowolskiego sprawozdania z wykonania 
budżetu powiatu za rok 2021 oraz informacji o stanie mienia komunalnego (opinie 
Komisji Rady Powiatu Zduńskowolskiego); 
 
Opinie Komisji Rady Powiatu Zduńskowolskiego pozytywne.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski, zapytał czy ktoś chce zabrać głos w 
sprawie sprawozdania. 

Brak głosów.  

 
f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
powiatu za rok 2021 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji o stanie mienia 
komunalnego – FK/RP-10/22; 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski, zapytał czy ktoś chce zabrać głos w 
sprawie projektu uchwały.  

Brak głosów.  

Wobec powyższego, poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał i Wniosków o 
przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
powiatu za rok 2021 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji o stanie mienia 
komunalnego – FK/RP-10/22;.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 
Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 
Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 
Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 
Krzysztof Nowak , Tomasz Półgrabia  
 
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/21/22 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2021 oraz w sprawie 
zatwierdzenia informacji o stanie mienia komunalnego. 

 
g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2021 dla Zarządu 
Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-11/22. 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski, zapytał czy ktoś chce zabrać głos w 
sprawie projektu uchwały.  

 
Radna Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że podejmując decyzję o udzieleniu 
bądź nie udzieleniu zarządowi absolutorium chce odnieść się do jednej rzeczy. 
Poprosiła o informację o przyczynach niepodjęcia decyzji  w sprawie wykonania 
odcinka drogi Choszczewo – Lichawa w 2021 roku.  Opinia RIO jest oczywiście 
pozytywna dla zarządu jednak należy wskazać to, co wskazała w końcowej części 
swojej opinii a mianowicie  „opinia oparta jest wyłącznie na wynikach analizy 
przedłożonych przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego dokumentów i dotyczy 
jedynie formalno-prawnych aspektów wykonywania budżetu w 2021 roku. Nie może 
być zatem uważana za równoznaczną i wszechstronną oceną prawidłowości 
przebiegu wykonania tegoż budżetu.” Skład orzekający nie dokonał oceny celowości 
ani gospodarności w zakresie wykonywanych zadań własnych przez powiat 
zduńskowolski. Radna zwróciła się z zapytaniem do członków zarządu -  jakimi 
powodami kierowali się podejmując decyzję o niewykonaniu trzeciego etapu  drogi 
Choszczewo – Lichawa w 2021 roku. Mimo, że jedynie ta droga dostała 
dofinansowanie tj. 700.000 zł. Kwota ta rok temu a w obecnym roku to wartość 
zdecydowanie mniejsza.  Z informacji przekazanej przez Wicestarostę Wojciecha 
Rychlika wynika, że powiat za niewykonanie tej drogi w 2021 roku straci 500.000 zł. 
Wykonanie tej drogi zdecydowanie wzrosło i jej wykonanie będzie wynosiło 2.800.000 
zł.  

 
Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że nie bardzo rozumie jaki związek ma 
przytoczony przez panią radną fragment opinii RIO z pytaniem o powody podjęcia 
takiej decyzji, jednakże Zarząd przy podejmowaniu jakiejkolwiek decyzji kieruje się 
pragmatyzmem, logiką i poczuciem odpowiedzialności za to co robi. To poczucie 
odpowiedzialności nie pozwoliło nam wtedy realizować wszystkich zadań. Musieliśmy 
patrzeć na możliwości finansowe, które nie są nieograniczone. Na tamten moment jest 



przekonana, że była to dobra decyzja. Nikt wtedy nie wiedział, że będzie inflacja, że 
będzie taka podwyżka cen. Wpłynęły 3 oferty i wszystkie trzy spełniły wymagania. 
Wybrana została firma Colas, która złożyła ofertę na kwotę 2.894.000,14 zł. Brakująca 
wielkość to 840.000 zł. Liczymy na pomoc Gminy i Miasta Szadek. Zostało 
wystosowane w tej sprawie stosowne pismo do Pana Burmistrza. Spotkanie umówione 
jest na najbliższy poniedziałek. Nikt nie zamierza zrezygnować z zamiaru realizacji tej 
drogi.  

 
Radna Ewa Mielczarek-Sójka (Ad Vocem) odpowiedziała, że przytoczyła część 
pisemnej informacji RIO dlatego, że wydała ona pozytywną opinię i przytoczyła czego 
dotyczyła ta pozytywna opinia. Opinia dotyczyła jedynie formalno - prawnych 
aspektów, natomiast nie dotyczyła celowości ani gospodarności. Tego Regionalna 
Izba Obrachunkowa nie oceniała, pozostawiła to Radzie Powiatu. I z tego 
uprawnienia chce skorzystać. Zadała konkretne pytanie i liczyła na konkretną 
odpowiedź. Usłyszała jednak szereg ogólników.  Jedynie inwestycja na terenie gminy 
Szadek otrzymała dofinansowanie. Pani Starosta nie brała udziału w tym głosowaniu. 
Osoby najbardziej doświadczone były przekonane o potrzebie realizacji tej inwestycji 
w 2021 r. Wynik głosowania wyniósł 2 do 2 i decyzja nie został podjęta.  A skutki 
finansowe zostały . Cały czas jest mówione, że nie ma pieniędzy na podwyżki dla 
pracowników Powiatowego Urzędu Pracy, gdzie ludzie rezygnują z pracy a tutaj 
lekką ręką marnuje się 500.000 zł. Poprosiła o konkretne powody. Mówienie o  inflacji 
ją nie przekonuje.  

 
Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że zapoznał się z raportem i nie ma ani za 
co pochwalić ani za co skrytykować. Odnosi wrażenie, że nic nie jest robione. Są 
wypisane zadania, które są wykonywane na co dzień. Jest to administrowanie. Brak 
planu rozwoju, promowania przedsiębiorców i ściągania tych przedsiębiorców do 
powiatu. By ludzie przestali się wyprowadzać z powiatu zduńskowolskiego, muszą 
mieć pracę i gdzie mieszkać.  W tej dziedzinie nic nie jest robione. Należy określić w 
czym powiat jest wyjątkowy i co należy w tym zakresie robić by się rozwijał. Odnosi 
wrażenie, że powiat zduńskowolski nie ma swojego szefa a zarząd nie ma lidera. 
Członkowie mają różne wizje.  Nie udzieli absolutorium takiemu zarządowi. Jak się 
ma te półtorej strony strategii rozwoju powiatu do tych 100 stron. Będzie głosował 
przeciw.  

 
Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że taką decyzję podjął ze względu na 
konstrukcję budżetu. Stanowiło to duże ryzyko. Obecnie realizujemy i będziemy 
mogli realizować pewne inwestycje. Realizują się Piaski, priorytetem była ul. 
Jodłowa. Będzie ona realizowana. Będzie realizowana ulica Staszica. Niedawno 
został wyremontowany Elektronik. Będzie remontowane II Liceum. Tych inwestycji 
jest sporo. Właśnie ta konstrukcja budżetu i odpowiedzialność o której mówiła Pani 
Starosta spowodowała, że dziś jesteśmy przygotowani do realizacji tych inwestycji.  
Odnośnie szpitala – otrzymał informację, że jest lepszy od szpitali ościennych w 
okresie covidu. Cały czas jest modernizowany. Widać, że dzięki nowej pani prezes 
jest ta energia i jest bardziej przyjazny mieszkańcom.  Pani radna ma percepcję, że 
reprezentuje gminę Szadek i chciałaby najwięcej w tym Szadku zrealizować, my 
musimy mieć percepcję na całość.  



  
Radna Ewa Mielczarek-Sójka (Ad Vocem) stwierdziła, że z tego co zrozumiała, 
Zarząd nie miał żadnych konkretnych powodów by tej drogi nie robić. Chodziło 
bardziej o pokazanie niektórym członkom zarządu gdzie jest ich miejsce w szeregu. 
Starosta Wojciech Rychlik i Marcin Łabędzki mieli nieco większe doświadczenie w 
realizacji inwestycji niż pan i radna Ziółkowska. Gdybyście Państwo posłuchali 
bardziej doświadczonych od siebie, dziś droga ta byłaby zrobiona, po drugie za o 
wiele mniejsze pieniądze i po trzecie można by realizować inne inwestycje nie tylko 
na terenie gminy Szadek.  Reprezentuje gminę Szadek ale i gminę Zapolice. Chociaż 
tam nikt się z żadnymi sprawami do radnych nie zgłaszał czyli należy rozumieć, że 
dają sobie radę sami. Jeżeli jest taka okazja popieramy również inwestycje w gminie 
Zapolice. Reasumując, nie otrzymała konkretnej odpowiedzi czyli państwo nie 
potraficie wytłumaczyć dlaczego doprowadziliście swoją decyzją do takiego stanu 
rzeczy.  Te pieniądze zostały zmarnowane bez powodu i bez przyczyny dlatego nie 
udzieli zarządowi absolutorium.  

Starosta Hanna Iwaniuk zwróciła się do radnego Dawida Mazurkiewicza, że jego 
ocena jest oceną niesprawiedliwą. Faktycznie Zarząd nie maił lidera, było blisko mógł 
go nie mieć wcale. Na szczęście żyje i ma nadzieje, że z sukcesem będą 
realizowane zadania o których nie decyduje Zarząd a Rada.  

 
Wicestarosta Wojciech Rychlik są momenty kiedy jest proces przygotowania a 
później jest realizacja. Nie w każdym czasie wszystko jest możliwe. W samorządach 
często wszystko jest zależne od tego co się dzieje na zewnątrz i możliwości z nich 
skorzystania. Ubiegły rok był poświęcony szeregu działań, które zaowocowały tym, 
że udało się z różnych programów pozyskać 40 milionów złotych, które są 
wprowadzone w system i w większości działają. Nad strategią prowadzone są prace, 
szukamy rozwiązań które są prorozwojowe dla mieszkańców. Został skierowany do 
konsultacji. 13 czerwca br. odbędzie się spotkanie na ul. Dolnej. Raport za rok 2021 
to zbiór dokumentów na bazie których przeprowadzonych zostało wiele działań w tym 
trudnym okresie jakim był rok covidowy. To co było realizowane jest jak najbardziej 
pozytywne. Co do przedsiębiorców, kontynuujemy myśl pobudzania 
przedsiębiorczości. W roku ubiegłym był kontynuowany projekt „forum gospodarcze  i 
wystawa rolnicza”. W roku bieżącym również będą kontynuowane te działania. Nikt 
nie zdawał sobie sprawy jakie skutki inflacyjne przyniesie wybuch wojny na Ukrainie. 
Przy podejmowaniu decyzji sugerujemy się pragmatyką. Należy patrzeć realnie na to 
co się dzieje.  

 
Radny Dawid Mazurkiewicz podkreślił, że życzy Pani Staroście zdrowia. Chodziło mu 
kto faktycznie w tym powiecie zarządza. Wie jak dynamicznie pracuje się w 
samorządzie, sam tego doświadcza. Co do promocji przedsiębiorczości ma na myśli 
efekty. Można robić równe fora i imprezy  ale należy pamiętać, że ktoś kiedyś zapyta 
jaki efekt był tego. Kto po tych forach zadeklarował, że chce przyjść do powiatu. Nie 
róbmy imprez dla siebie. Platforma Obywatelska robi imprezy dla siebie. Należy 
zmienić schemat myślenia. Zachęcił do wyjazdu poza powiat zduńskowolski, 
podpatrzenia innych, może lepszych i fajne wzorce przenieść do siebie. Kontrakty, 
umowy to to co go interesuje.   



 
Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) poinformowała, że pomysłem, która ma szansę 
dźwignąć część powiatu jest to pomysł budowy portu MOF. Przedsiębiorców może 
by przyjeżdżało do Zduńskiej Woli więcej gdyby mieli szansę przejechania po 
wyremontowanej obwodnicy. Mimo zapowiedzi do tego remontu nie dochodzi i w 
najbliższym czasie nie dojdzie.   

 
Radny Marcin Łabędzki przypomniał, że Pan Radny Mazurkiewicz w 2017 lub 2018 r. 
mówił, że projekt wymaga zmiany i niebawem będzie gotowy. Droga zaplanowana 
jest na lata 2023 – 2024. Do dnia dzisiejszego nikt o to nie zawalczył. Należy sobie 
przypomnieć ile wniosków o dofinansowanie złożył zarząd. Ile razy wnioski były 
składane w oparciu o kryteria do końca niedookreślone. Wiele razy podkreślał, że 
kryteria są niejasne i uznaniowe. Dzisiaj oceniać jest łatwo, podejmując decyzje 
trudniej jest określić jak zachowa się dana komisja przy ocenie wniosku. Składając 
wniosek mamy termin rozpatrzenia wniosku. Niestety wniosek jest rozpatrywany z 
dużym opóźnieniem. Pieniądze są zakontraktowane i nie można ich później 
przerzucić. Jeżeli się nagle okazuje, że nie dostaliśmy dofinansowania zostaje mało 
czasu by zagospodarować te projekty - biorąc pod uwagę procedury przetargowe, 
zamówień publicznych, wyłaniania kontrahentów i realizacji inwestycji.  Wszystko to 
obarczone jest ryzykiem i te ryzyka nie zawsze są podjęte.    

 
Radny Tomasz Ziółkowski zapytał co robił Urząd Marszałkowski w Łodzi by zmienić 
pozycję województwa łódzkiego jeżeli chodzi o zamożność mieszkańców. Co robi by 
województwo łódzkie się nie wyludniało. Bo też jesteśmy w województwie, które 
najbardziej się wyludnia.  

 
Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że droga wojewódzka 482 nie została 
zrealizowana, również wtedy kiedy państwo rządziliście i mieliście realny wpływ na tą 
drogę. To prezydent miasta zażądał raportu, który skutecznie wydłużył uzyskiwanie 
wszelkich decyzji i pozwoleń by droga wojewódzka 482 nie mogła wejść do realizacji.  
Do tej pory nie wiadomo dlaczego łącznik musieliśmy budować z pieniędzy powiatu 
zduńskowolskiego a nie z pieniędzy krajowych. Port nie został zrealizowany, są tylko 
papiery na które zostały wydane pieniądze. Ulica Jodłowa, Staszica to nie wasze 
inwestycje to inwestycje rządowe, które administrujecie. Co się dzieje w szpitalu, 
gdzie są pieniądze na ten szpital. Obecnie jest jeszcze gorzej oceniany niż 
poprzednio. Po sobie nie zostawiacie nic, nie macie żadnej strategii. Pewnie 
powiecie, że wy te inwestycje wykonujecie ale przecież za te 20 tyś zł miesięcznie 
musicie cos rozbić.  

Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) stwierdziła, że pan Mazurkiewicz opowiada 
bzdury. Mówi się, że im głośniej ktoś krzyczy tym ma mniej argumentów a Pan z tego 
pokrzykiwania jest znany. My jako naród musimy ze sobą żyć i takie stawianie 
podziału formułowania przekonań niczemu nie służy a na pewno nie służy rozwojowi 
powiatu. Wszystko przemija, czas pokarze jak to będą inni oceniać. Odnośnie 
szpitala, jest  dumna z tego co się tam dzieje. Opowiadanie, że szpital nie cieszy się 
uznaniem mieszkańców jest kłamstwem. 



 
Radny Marcin Łabędzki (Ad Vocem) przedstawił dokument dotyczący drogi krajowej 
248.  Raport był wykonany w roku ubiegłym. Realizacja tej drogi została 
zaplanowana na IV kwartał roku 2024 r.   
 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2021 dla Zarządu 
Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-11/22.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 
Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
PRZECIW (7) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 
Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  
 
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/22/22 w sprawie udzielenia absolutorium za 
rok 2021 dla Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego. 

 
Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Zduńska Wola 
do spółki Zduńskowolski Szpital Powiatowy Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli poprzez wniesienie wkładu pieniężnego i 
objęcie nowo utworzonych udziałów. 
 
 
Radny Zbigniew Piotrowski zaproponował o uzupełnienie tej uchwały o wielkość  
kapitału zakładowego albo procent tego kapitału.   

 
Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że nie będzie mówić kto w mieście głosował 
p-ko uchwale przekazującej środki w wysokości pół miliona na szpital, który opiekuje 
się mieszkańcami miasta i  powiatu. Obejmuje 1000 udziałów po 500 zł każdy. Jeżeli 



chodzi o kapitał, udział procentowy w spółce, której nie sprzedaliśmy a która ma 
kapitał podwyższony dzięki objęciu tych nowych udziałów i wynosi 2,75 %.   

Radca prawny Magdalena Szablewska - Gmerek poinformowała, że nie umieszcza 
się procentów w uchwale. Uchwała jest prawidłowa pod względem formalno- 
prawnym. Informacja udzielona przez panią starostę jest jak najbardziej prawidłowa. 
Ewentualnie taka informacja mogłaby być umieszczona w uzasadnieniu.  

 
Radny Zbigniew Piotrowski zapytał gdzie jest taki zapis, gdzie jest napisane, że nie 
wolno takiej informacji umieszczać.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że takiej informacji się nie 
zamieszcza gdyż jest to informacja płynna. Zmienia się to dynamicznie.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że obecny kapitał wynosi 17.701.500 zł plus 
te pół miliona złotych. Daje to kwotę 18.201.500 zł. Jest to poczucie 
odpowiedzialności władz miasta za szpital i chęć jemu pomocy poprzez stanie się 
jego niewielkim udziałowcem podobnie jak w przypadku Łódzkiej Agencji Rozwoju 
Regionalnego. Jest to pomoc w przypadku wykupu udziałów. Jest to wydatek 
majątkowy. Szpitalowi te pieniądze są potrzebne. Powiat złożył bardzo dużo 
wniosków. Wiele z nich otrzymało dofinansowanie. Nie wobec wszystkich zostały 
przeprowadzone procedury przetargowe.  Nie wszystkie konkursy są rozstrzygnięte.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał, jeżeli 70 % pacjentów są to mieszkańcy miasta 
a miasto chce wziąć udział w finansowaniu szpitala  to czy to 500 tyś. jest dla nas 
atrakcyjne.  

 
Radna Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) stwierdziła, że ma nadzieję, że jest to pierwsze 
pół miliona i pojawią się kolejne środki. Ze zdziwieniem przyjęła decyzję radnych PIS, 
którzy głosowali p-ko uchwale o dokapitalizowaniu szpitala. Bezpieczeństwo 
zdrowotne jest najważniejsze. Potrzebne są każde środki, które pozwolą poprawić 
strukturę tego szpitala. Ma nadzieję, że szpital będzie miał w końcu odpowiedni 
skład. Nie różnimy się tutaj od innych szpitali, wszyscy mają podobne problemy z 
kadrą.  

 
Radny Dawid Mazurkiewicz (Ad Vocem) wpuszczając tak małego partnera z tak 
małym udziałem procentowym, zastanawia się czemu to służy. Jaki jest do końca 
plan o którym państwo nic nie mówicie. Odpowiedzialność będzie również spadała 
na innych.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski przypomniał, że Pani Starosta obejmując 
funkcję miała nadzieję, że wszystkie gminy i miasto partycypowały w kosztach tego 
szpitala.  

 
Wicestarosta Wojciech Rychlik (Ad Vocem) wcześniejsze zarządy próbowały 
namówić  miasto jak i gminy z powiatu zduńskowolskiego aby właśnie objęły udziały i 



weszły do tego szpitala. By był to szpital samorządowy. Zdrowie mieszkańców o 
czym tu wszyscy mówią jest najważniejsze. Ale wszyscy tylko mówią ale gdy 
przyjdzie do racjonalnych decyzji to nikt ich nie chce podjąć. Dziś jest deklaracja rady 
i prezydenta Miasta i jest to dobry zaczyn by wprowadzić inne samorządy i podjąć 
wspólną odpowiedzialność a nie tylko mówić o tej współodpowiedzialności za 
zdrowie.  

 
Radny Krzysztof Nowak poinformował, że będzie głosował za, uważa że jest to 
ciekawa propozycja, zapytał czy będą dokonywane zmiany w umowie spółki.  

 
Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że o odpowiedź poprosi radcę prawnego ale 
chce dodać, że został zakończony remont oddziału ginekologiczo– położniczego. 
Lada moment zostanie zakończony remont oddziału pediatrycznego. Jesteśmy przed 
remontem rehabilitacji, którą chcemy przenieść do budynku pediatrycznego. 
Rehabilitacja może zarabiać ale obecnych warunkach jest to nie możliwe. Druga 
rzecz przed którą stoimy to wybudowanie bloku operacyjnego.  

Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że umowa spółki 
będzie zmieniana: po pierwsze z tej przyczyny, że mamy nowego udziałowca. 
Ponadto umowa spółki była wiele lat temu sporządzana i przy okazji też inne zapisy 
ulegną zmianie.   

 
Radny Dawid Mazurkiewicz (Ad Vocem) zapytał jakie to zmiany. I czy będą zmiany w 
organach tej spółki.  

Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że o szczegółach 
może odpowiedzieć w terminach przewidzianych ustawą. Nie ma przy sobie umowy 
spółki.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał w którym miejscu będą te zmiany.  

 
Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) poinformowała, że wszystkie zmiany formalne 
związane z przyjęciem tych środków będą zapisane w umowie spółki. Jeżeli chodzi o 
miasto to jest kwestia taka, że wchodzi nowy udziałowiec. Zmiany, które zostaną 
wprowadzone będą mieć charakter porządkowy a nie merytoryczny formułujący 
jakieś przywileje w stosunku do miasta. Ma nadzieję, że nie zniechęci to radnych i 
władz miasta by pomyśleć o kolejnym transferze. Rozumiem, że  jest to czas trudny a 
wszystkie samorządy borykają się z brakiem środków.   

 
Radny Marcin Łabędzki (Ad Vocem) poinformował, że na ta chwilę nie było planów 
zmiany w organach spółki czy rozszerzane przywileje.   

 
Radny Krzysztof Nowak podkreślił, że dobrze - że miasto się godzi na to - ale żeby 
wstępując jako udziałowiec czy wspólnik tej spółki - by wypracowane zyski 



przechodziły na kapitał zapasowy i by to co będzie robione by nie było sytuacji 
skrajnej wypłaty dywident, bo tych pieniędzy zawsze potrzeba a tu niestety jedna ze 
spółek miała taki zapis, że przy 20 % udziale na wniosek jednego z udziałowców 
może być wypłacana dywidenda, mimo że pozostali nie byli zachwyceni bo sporo 
zainwestowali. Poprosił o informację na temat tych zapisów, które zostaną dokonane 
w tej umowie spółki. Osobiście cieszy się, za taka wpłata nastąpi.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) poinformowała, że szpital to spółka ale nie 
spółka od której oczekujemy zarabiania pieniędzy. Oczekujemy tutaj zrównoważenia 
wydatków tak by nie było konieczności dokładania do niego pieniędzy. W zapisach 
czy w rozmowach nie pojawiło się oczekiwanie jakieś dywidendy. Tak jak mówiła 
pani mecenas zainteresowanym osobom przekażemy te dane, które szpital 
przygotuje. Nikt tu niczego przed państwem nie ukrywa. Szukaliśmy pieniędzy i 
Miasto podało nam rękę.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Zduńska Wola 
do spółki Zduńskowolski Szpital Powiatowy Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli poprzez wniesienie wkładu pieniężnego i 
objęcie nowo utworzonych udziałów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 
Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 
Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 
Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Półgrabia  
 
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/23/22 w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Miasta Zduńska Wola do spółki Zduńskowolski Szpital Powiatowy 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli poprzez wniesienie 
wkładu pieniężnego i objęcie nowo utworzonych udziałów 

 
Punkt 10 



Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za 2021 rok. 
 
 
Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że współpraca z organizacjami jest 
realizowana na kilku płaszczyznach. Nadal niezbędne jest tworzenie instrumentów, 
które będą służyć kształtowaniu lokalnej współpracy. Tworzenie ram prawnych, 
organizacyjnych, możliwości pomagających w rozwiązywaniu problemów 
społecznych zgłaszanych przez te organizacje a jeśli chodzi o sam pogram to jego 
wprowadzenie i realizacja służyły efektywnemu wykorzystaniu społecznej aktywności 
i zaspakajaniu zbiorowych potrzeb i podnoszenia poziomu życia mieszkańców.     
 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola przy 
realizacji zadania pn: „Budowa pomnika Konstytucji 3 Maja”. 
 
Radny Zbigniew Piotrowski zapytał dlaczego nie został załączony projekt i rzeźby 
tego pomnika.  

 
Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że tematem zajmował się Powiatowy Zarząd 
Dróg. Nic się tutaj nie zmieniło. Wkład własny w to przedsięwzięcie to 30.000 zł. na 
rzecz projektanta poczyniliśmy wpłaty. Projekt stał się naszą własnością. Wykonanie 
odlewu z brązu dopiero będzie. Jest ono wyszacowane na kwotę 100.000 zł. Miasto 
zaproponowało 70.000 zł. Pozostałe koszty pokryje stowarzyszenie, które jest 
również właścicielem działki.  

 
Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że pomysł pojawił się na 200 -lecie 
obchodów konstytucji. Ta inicjatywa była dość zaawansowana. Gdyby nie choroba 
wykonawcy byłaby już wykonana. Sprawa została zakończona na etapie 
dokumentacji. Obecnie ma miejsce kontynuacja tego przedsięwzięcia. 
Stowarzyszenie podjęło działania w kierunku pozyskania środków. Daje to szanse na 
realizację tej inicjatywy. Projekt jest powszechnie znany ale jeżeli jest potrzeba 
roześle zdjęcie radnym.  

 
Radny Andrzej Dutkiewicz stwierdził, że dobrze że ten pomnik doczeka się realizacji. 
Brakowało takiego miejsca na obchody rocznicy Konstytucji 3 Maja.  

 
Radny Tomasz Półgrabia podkreślił by głowa tego orła nie była skierowana na 
wschód tylko na zachód.  



 
Radna Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że głowa orła jest skierowana na wprost. 
Osobiście również  uważa, że należy zakończyć dyskusje czy ten pomnik ma 
powstać czy nie. On jest po prostu bardzo potrzebny, by upamiętniać święta 
narodowe pod tym pomnikiem.   
 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola przy 
realizacji zadania pn: „Budowa pomnika Konstytucji 3 Maja”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 
Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 
Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 
Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
 
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/24/22 w sprawie współdziałania z Gminą 
Miastem Zduńska Wola przy realizacji zadania pn: „Budowa pomnika Konstytucji 3 
Maja”.  
 
 
Punkt 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 
Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-12/22. 
 
 
Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  



Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 
Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-12/22.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 
Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 
Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
PRZECIW (1) 
Zbigniew Piotrowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Półgrabia  
 
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/25/22 w sprawie zmiany uchwały nr 
XLI/69/21 Rady  Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

 
Punkt 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 
2022 – FK/RP-13/22. 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał 
i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 
2022 – FK/RP-13/22.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 



Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 
Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 
Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  
 
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLVII/26/22 zmiany uchwały nr XLII/1/22 Rady 
Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu 
na rok 2022. 

 
Punkt 14 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji. 

 

Na XLVI sesji w dniu 29 kwietnia br. Rada Powiatu podjęła 5 uchwał. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyło się 7 

posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu 

bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem 

obrad Wysokiej Rady.   

 Drogi 

1. Rozstrzygnięto przetarg na „Bieżącą konserwację dróg i ulic powiatowych na terenie 

powiatu zduńskowolskiego”. Zamówienie dotyczy wykonania robót budowlanych 

naprawczych i odtworzeniowych na terenie powiatu zduńskowolskiego obejmującym                        

w szczególności swoim zakresem miasto Zduńska Wola, gminę Zduńska Wola, gminę 

Zapolice oraz gminę i miasto Szadek przez:  

a) w zakresie remontu cząstkowego dróg mieszanką mineralno-asfaltową st. III 

z frezowaniem w ilości ok. 500 m2, 

b) w zakresie remontu cząstkowego dróg mieszanką mineralno-asfaltową st. III bez 

obcięcia krawędzi wynosi ok. 2500 m². 

Otwarcie ofert nastąpiło w dniu 11.05.2022r. Kwota zarezerwowana na realizację 

zamówienia zabezpieczona w budżecie Powiatowego Zarządu Dróg to 350.000,00 zł 

brutto. Złożono w przetargu 3 oferty z czego jedna została odrzucona ze względów 

formalnych. Wybrano ofertę najkorzystniejszą cenowo, czyli ofertę firmy „DROMAK” 

sp. z.o.o. z kwotami:  



- remont cząstkowy dróg z frezowaniem za 1 m² - 154,98 zł brutto; 

- remontów cząstkowych dróg bez obcięcia za 1 m² - 89,54 zł brutto; 

Umowa została zawarta w dniu 24.05.2022 r. i bezpośrednio po podpisaniu 

wykonawca rozpoczął remonty ulic Miasta Zduńska Wola – między innym Spacerowej, 

Szadkowskiej, Widawskiej, Paprockiej i pozostałych. Prace trwają i w najbliższych 

dniach zostanie uruchomiona brygada na remonty dróg pozamiejskich.  

2. Pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w związku ze wzmożoną 

wegetacją roślin, praktycznie codziennie, wszystkimi posiadanymi ciągnikami realizują 

koszenie poboczy dróg, rowów, skarp i nasypów. Pozostali koszą kosami spalinowymi                     

i kosiarką samojezdną  trawniki ulic miejskich.  

3. Przystąpiliśmy do odnawiania oznakowania poziomego dróg, oczywiście 

rozpoczynając od centrum miasta Zduńska Wola i dróg najbardziej uczęszczanych. 

Sukcesywnie prace realizowane będą na większości dróg i ulic powiatowych.  

4.  Na wniosek mieszkańców PZD Zduńska Wola wykonało dodatkowe przejście dla 

pieszych na ulicy Paprockiej w rejonie ulicy Wyszyńskiego. Prace te nie były zlecane 

na zewnątrz.  

 Inwestycje i Zamówienia Publiczne 

1. W dniu 27.05.2022 r. została podpisana umowa dotycząca realizacji zamówienia 

publicznego pn.: „Rozbudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – 

ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w zakresie ulicy 

Jodłowej.” Wykonawcą robót jest firma Zakład Usług Komunalnych B.J. Pabich s.c., 

ze Zduńskiej Woli  – wartość umowy brutto 9 799 224,75 zł. Zakończenie robót 

nastąpi w terminie do: 15 miesięcy od daty zawarcia umowy, z zastrzeżeniem, iż: 

a) Etap I należy wykonać 30.09.2022 r.; 

b) Etap II do 30.11.2022 r.; 

c) Etap III do 30.06.2023 r.; 

d) Etap IV do 27.08.2022 r.  

Na realizację przedmiotowej inwestycji Powiat pozyskał dofinasowanie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokość ponad 8 mln zł. 

W dniu 06.06.2022 r. przekazano Wykonawcy teren budowy. W pierwszej kolejności 

roboty budowlane będą dotyczyły odwodnienia drogi tj. wykonanie zbiornika 

retencyjnego i kanalizacji deszczowej. 

2. Trwają konsultacje społeczne projektu „Strategii Rozwoju Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2022-2030”. Zostały ogłoszone Zarządzeniem nr 



29/2022 w dniu 24 maja 2022 r. Rozpoczęły się 1 czerwca i będą trwały do 19 

czerwca 2022 r. Przez cały ten czas uwagi do dokumentu projektu strategii można 

zgłaszać przez aplikację na stronie internetowej: 

www.ekonsultacje.powiatzdunskowolski.pl. Dodatkowo swoją opinię będzie można 

wyrazić podczas otwartego spotkania, które odbędzie się w poniedziałek 13 

czerwca 2022 r. o godzinie 17:00 w Sali Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka 

Sportowego przy ul. Dolnej 41 w Zduńskiej Woli. Po zakończeniu konsultacji, tj. po 

zebraniu wszystkich uwag i opinii mieszkańców powiatu zduńskowolskiego oraz 

działających tu organizacji pozarządowych projekt strategii zostanie przedłożony 

Radzie Powiatu Zduńskowolskiego do dyskusji i zatwierdzenia.  

3. W dniu 06.06.2022 r. odbyło się otwarcie ofert w postępowaniu publicznym pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – 

Lichawa – etap III”. W postępowaniu zostały złożone następujące oferty: 

a) Oferta nr 1 złożona przez Firmę Colas Polska Sp. z o.o., z miejscowości Palędzie 

– wartość oferty brutto 2 852 894,14 zł; 

b) Oferta nr 2 złożona przez Zakład Usług Komunalnych B.J. Pabich s.c., ze 

Zduńskiej Woli – wartość oferty brutto 4 261 849,27 zł; 

c) Oferta nr 3 złożona przez  Firmę Usługowo Handlowa MARTOM Mariusz 

Rubajczyk, ze Zduńskiej Woli – wartość oferty brutto 3 834 082,81 zł  

Obecnie trwa procedura wyboru Wykonawcy. 

Na realizację przedmiotowej inwestycji Powiat pozyskał dofinasowanie ze środków 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokość 700 000,00 zł oraz środki 

z budżetu Województwa Łódzkiego pochodzące z tytułu wyłączenia z produkcji 

gruntów rolnych w wysokości: 450 120,00.  

4. W dniu 26.05.2022r. zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na realizację zadania pn. „Opracowanie kompleksowej dokumentacji 

dotyczącej przebudowy, modernizacji i adaptacji budynku w Zduńskiej Woli przy ul. 

Piwnej 8A na potrzeby utworzenia obiektu użyteczności publicznej wraz                                         

z zagospodarowaniem terenu” prowadzone  w trybie podstawowym. Termin 

składania ofert został wyznaczony na dzień 10.06.2022r. do godz. 10:00. 

5. W dniu 30.05.2022 r. ogłoszono wyniki drugiego naboru do Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Powiat Zduńskowolski otrzymał 

dofinansowanie na dwie inwestycje:  

http://www.ekonsultacje.powiatzdunskowolski.pl/


a) „Rozbudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. 

Staszica – ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli: odcinek Staszica – Spółdzielcza” – 

kwota dofinansowania 11 285 032,00; szacowana wartość inwestycji 

11 878 982,00; 

b) „Przebudowa dachu na II Liceum Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli, wraz                       

z modernizacją instalacji c.o. i zapewnieniem dostępu dla osób 

niepełnosprawnych” kwota dofinansowania 4 265 719,00; szacowana wartość 

inwestycji 5 018 493,00; 

 Sprawy Społeczne  

• Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Domy Pomocy 

Społecznej oraz Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu 

Zduńskowolskiego:  

w okresie międzysesyjnym realizowały zadania statutowe. 

Powiat Zduńskowolski otrzymał dla prowadzonych domów pomocy społecznej środki                         

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w łącznej wysokości 103 961,00 zł. Umowę                

w tej sprawie zawarliśmy 4 maja br. ze Skarbem Państwa – Wojewodą Łódzkim. 

Przyznana pomoc finansowa może zostać przeznaczona na przygotowanie i 

zabezpieczenie domów pomocy społecznej przed wzrostem zakażeń wywołanych 

wirusem SARS-CoV-2, w tym na zakup środków ochrony osobistej, niezbędnego 

sprzętu i wyposażenia, a także na zabezpieczenie kadry koniecznej do utrzymania 

ciągłości usług świadczonych przez domy pomocy społecznej. 

Powiat Zduńskowolski otrzymał informację, iż Zarząd Województwa Łódzkiego, 

zgodnie z Uchwałą Nr 363/22 z dnia 4 maja 2022 roku w sprawie finansowania zadań 

Samorządu Województwa Łódzkiego ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych będących w dyspozycji Samorządu 

Województwa Łódzkiego przyjętych Uchwałą nr XLIV/521/22 Sejmiku Województwa 

Łódzkiego z dnia 29 marca 2022 r. przyznał środki na dofinansowanie robót 

budowlanych dotyczących obiektów służących rehabilitacji w związku z potrzebami 

osób niepełnosprawnych z wyjątkiem rozbiórki tych obiektów na zadanie pod nazwą: 

„Modernizacja dźwigu osobowego w Domu Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli” w 

kwocie 137.192,00 zł. Całość zadania szacuje się na kwotę 274 384,00 zł tj. 

137.192,00 zł ww. dofinansowanie oraz 137.192,00 zł wkład własny Powiatu 

Zduńskowolskiego; 



• Dom Dziecka w Wojsławicach: 

2 maja br. na terenie  Domu Dziecka odbyło się spotkanie plenerowe celem, którego 

była  integracja wychowanków placówki z dziećmi Ukraińskimi zamieszkującymi w 

internacie ZSRCKU w Wojsławicach. Wychowawcy placówki zorganizowali dzieciom 

gry i zabawy, dzięki  którym możliwe było przełamanie barier językowych oraz 

budowanie zaufania. Cała zabawa zakończona została wspólną kolacją w formie 

grilla. 

• Zduńskowolski Szpital Powiatowy: 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy sp. z o.o. znalazł się wśród 23 ośrodków 

medycznych w Województwie Łódzkim, do których trafią za pośrednictwem 

Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego środki z rządowego Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19. Pozwolą one na doposażenie placówki w niezbędny sprzęt oraz 

wykonanie prac remontowo-budowlanych, kluczowych z punktu widzenia 

bezpieczeństwa zdrowotnego pacjentów i personelu medycznego. Dzięki 

przekazanym środkom zmodernizujemy Oddział Pediatrii i Noworodków – 

673.255,00 zł, zakupimy urządzenia do dezynfekcji i sterylizacji UV Tower 950 – 

100.000,00 zł, zakupimy rampę tlenową i zapasową – 80.000,00 zł. Realizacja zadań 

odbędzie się do końca 2022 r. 

1) Zakończenie prac remontowych  dostosowujących pomieszczenia byłego 

laboratorium na potrzeby Oddziału Ginekologiczno-Położniczego. 

2) Rozpoczęcie prac remontowych dostosowujących pomieszczenia byłego Oddziału 

Ginekologicznego na potrzeby Oddziału Pediatrycznego. 

3) Prowadzenie projektu „Program rehabilitacji leczniczej w zakresie chorób grzbietu                           

i kręgosłupa” rehabilitacji dla mieszkańców powiatu 

4) Działania statutowe. 

• Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

W dniu 29 kwietnia 2022 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy z firmą WORK GLOB 

POLAND Sp. z o.o., zainteresowaną zatrudnieniem na stanowisko: pozostali 

robotnicy wykonujący prace proste w przemyśle. W giełdzie pracy uczestniczyło 5 

osób zainteresowanych tą ofertą pracy. 

W dniach 16-20 maja 2022 r. w ramach Europejskiego Tygodnia Umiejętności 

Zawodowych odbyły się Europejskie Dni Pracodawców. Powiatowy Urząd Pracy w 

https://www.facebook.com/LodzkiUrzadWojewodzki?__cft__%5b0%5d=AZVa9-y3Z3O5SDKdJc2FbVOUf_eV0IhddPTUSD76gcuJyAxLh3_5UAE7JHdNNNVfIKqvzoiKB8mJwcB7HMAZmSxAWJ17O7JEzRivKhYr0YBzirr_ES3nj0ZS3VsfIubZIN_vaKcN9uje04weOAYRmOoUbta919hru0CsE2tXhyj0XCWooi8BnsD0tuBGM4mwxfYqd0p9u_1--NfGbTkGside&__tn__=-%5dK-R


Zduńskiej Woli w ramach Europejskich Dni Pracodawców nawiązał kontakt z 

pracodawcami oraz udzielał informacji obywatelom Ukrainy. Pracodawcy mieli 

możliwość uzyskania szczegółowej informacji na temat usług i instrumentów 

świadczonych przez urząd, w tym zasad zatrudnienia cudzoziemców. Natomiast 

obywatele Ukrainy uzyskali informacje o polskim rynku pracy, ofertach pracy lub 

stażach, itp. Dla ww. grup przygotowano biuletyny informacyjne, dodatkowo dla 

obywateli Ukrainy w języku ukraińskim.  

W terminie 25-27 kwietnia 2022 r. prowadzony był nabór wniosków pracodawców                         

o sfinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego ze środków KFS. W ramach 

prowadzonego naboru wpłynęło 30 wniosków na łączną kwotę 237.294,40 zł. 

W dniach 23.05.2022 r. do 26.05.2022 r. prowadzony był nabór wniosków o 

refundację wyposażenia lub doposażenia stanowiska pracy dla skierowanych osób 

bezrobotnych zarejestrowanych w PUP w Zduńskiej Woli w ramach środków 

Funduszu Pracy. Kwota refundacji na jedno stanowisko pracy wynosi 30 000,00 zł.                  

Ponadto na bieżąco  w sposób ciągły prowadzi się inne czynności wynikające z 

zadań statutowych urzędu. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim 

Według statystyki na koniec miesiąca kwietnia 2022 roku w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli było zarejestrowanych 1.551 osób bezrobotnych, w tym 885 

kobiet. Stopa bezrobocia na koniec marca 2022 roku osiągnęła w powiecie 

zduńskowolskim 6,2%.  

WSPARCIE DLA OBYWATELI UKRAINY 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo 

pracy  oraz przez poradnictwo zawodowe. Wszystkie informacje oraz oferty pracy 

w języku ukraińskim są ogólnodostępne na stronie internetowej oraz w 

gablotach w siedzibie Urzędu. 

W siedzibie Urzędu nadal jest uruchomiony punkt kontaktowo/informacyjny zarówno                     

dla obywateli Ukrainy, ale również dla pracodawców, tak aby w jednym miejscu 

możliwe było uzyskanie odpowiednich informacji, dla uchodźców jakiej pomocy mogą 

oczekiwać i w jakich instytucjach, a dla pracodawców w jaki sposób i na jakich 

zasadach mogą zgłosić ofertę pracy dla obywatela Ukrainy.  



Punkt jest wyodrębniony, czynny w godzinach pracy Urzędu a wszelkie informacje 

można uzyskać również telefonicznie pod uruchomionym numerem telefonu 43 824 

71 33, 516 497 214 lub mailowo posrednictwo@zdunskawola.praca.gov.pl. 

Dodatkowo przez cały czas uruchomiona jest infolinia Zielona Linia czynna w 

godzinach 8.00-18.00 pod numer telefonu 19524 

Na dzień 06.06.2022r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli zostało 

zarejestrowanych ze statusem osoby bezrobotnej 41 osób, w tym 38 kobiet.  

Ponadto zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom 

do Powiatowego Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli wpłynęło w okresie 21.04.2022 r. -  

06.06.2022 r., 44 powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy obywatelowi 

Ukrainy, a 15 osób zostało zaktywizowanych w formie stażu. 

Na dzień 06.06.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 23 oferty 

pracy na które może być skierowany obywatel Ukrainy.  

Stanowiska: robotnik drogowy, szwaczka, tokarz, kierowca – magazynier, operator 

pilarki panelowej do płyt, recepcjonista hotelowy, pomocnik dekarza, dekarz, 

hydraulik, pomoc hydraulika, pracownik produkcyjno – magazynowy, konstruktor, 

przedstawiciel handlowy, kelnerka, kucharz/kucharka, pracownik fizyczny, technik 

elektroradiologii (technik RTG), pomoc kucharza, prasowaczka, kierowca autobusu, 

sprzątaczka, sprzedawca. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli nadal zwraca się z prośbą o zgłaszanie się 

pracodawców    z terenu zduńskowolskiego, którzy byliby zainteresowani 

zatrudnianiem uchodźców z Ukrainy, wśród których przeważają kobiety.  

Ponadto Ministerstwo Obrony Narodowej zwróciło się z prośbą o wsparcie inicjatywy 

dotyczącej promocji służby wojskowej w środowisku osób aktywnie poszukujących 

pracy. Od 23 kwietnia 2022 r. w wojsku obowiązuje nowy system rekrutacji dla 

wszystkich, którzy chcą wstąpić do armii.  Powołane zostały Wojskowe Centra 

Rekrutacji, które zajmą się rekrutacją do wojska. Można spotkać się z ekspertami od 

rekrutacji, albo załatwić to przez internet. Szczegóły znajdują się pod adresem: 

https://www.gov.pl/web/obrona-narodowa/zostan-zolnierzem-rp. 

Promocja 

1. Prowadzenie strony internetowej: www.powiatzdunskowolski.pl; 

2. Prowadzenie strony internetowej: https://aktywnadolina.powiatzdunskowolski.pl/; 

3. Prowadzenie profilu Powiatu Zduńskowolskiego w medium społecznościowym: 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100067759149291; 

https://www.gov.pl/web/obrona-narodowa/zostan-zolnierzem-rp
http://www.powiatzdunskowolski.pl/
https://aktywnadolina.powiatzdunskowolski.pl/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100067759149291


4. Obsługa Powiatowego Punktu Informacji Turystycznej – wydawanie i dystrybucja 

materiałów promocyjnych (map, folderów, gadżetów); 

5. Przygotowywanie listów gratulacyjnych z okazji uroczystości, jubileuszów i 

wydarzeń kulturalnych odbywających się na terenie Powiatu Zduńskowolskiego: 

• Powiatowo-Gminny Dzień Strażaka w Zduńskiej Woli (4 maja), 

• Gminne Obchody Dnia Strażaka w Zapolicach (8 maja), 

• Turniej Strzelecki o Puchar Starosty Zduńskowolskiego z okazji Święta 

Konstytucji Trzeciego Maja (9 maja), 

• Jubileusz 15-lecia istnienia Zespołu „Ladies Dance” (13 maja), 

• Jubileusz 33-lecia działalności Stowarzyszenia Abstynentów Klubu „Wola” (14 

maja), 

• Jubileusz 35-lecia pracy twórczej Lilla Latus (14 maja), 

• Gminne Obchody Dnia Strażaka w Janiszewicach (15 maja), 

• Jubileusz 25-lecia istnienia Zespołu Wokalnego „Wrzos” (21 maja), 

• Jubileusz 15-lecia powstania Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Przatówku (26 maja) 

[W wyżej wymienionych uroczystościach, jubileuszach i wydarzeniach kulturalnych 

uczestniczyli przedstawiciele Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego.]; 

6. Przygotowywanie odpowiedzi na pisma o udzielenie Patronatu Honorowego 

Starosty Zduńskowolskiego nad wydarzeniami społeczno-kulturalno-sportowymi 

odbywającymi się na terenie Powiatu Zduńskowolskiego: 

• Szkolny Konkurs Historyczny pn. „95. rocznica ustanowienia hymnu Polski”                     

(II LO w Zduńskiej Woli, 26 kwietnia), 

• Powiatowe Zawody Lekkoatletyczne  w  czwórboju oraz trójboju dziewcząt                                

i chłopców (PCKSR-PMOS w Zduńskiej Woli, 16 maja), 

• Wojewódzki Turniej Piłki Nożnej Drużyn Siedmioosobowych Olimpiad 

Specjalnych (Klub Olimpiad Specjalnych „Olimpijczyk” w Zduńskiej Woli, 18 

maja), 

• Mistrzostwa Powiatu Zduńskowolskiego w Koszykówce 3x3 „STREETBALL” 

(MUKS „PARK” w Zduńskiej Woli, 19 maja), 

• Dzień Sąsiada (Zarząd Wspólnoty Lokalnej Osiedla Nowe Miasto w Zduńskiej 

Woli, wydarzenie zaplanowane na 25 czerwca), 



• VIII Marsz dla Życia i Rodziny w Zduńskiej Woli (Stowarzyszenie dla Życia i 

Rodziny w Zduńskiej Woli, wydarzenie zaplanowane na 26 czerwca), 

• Projekt pn. „III Sploty Teatralne” (Stowarzyszenie „Tkalnia” w Zduńskiej Woli, 

projekt realizowany od 5 maja do 23 listopada); 

7. Przygotowanie Regulaminu II Powiatowego Konkursu Fotograficznego pn. 

„Szlakami Powiatu Zduńskowolskiego” oraz przygotowanie Uchwały ogłaszającej 

konkurs; 

8. Przygotowywanie i wydawanie wyciągów z Ewidencji Organizacji Pozarządowych; 

9. Ogłoszenie debaty nad Raportem o stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok                      

oraz konsultacji społecznych nad projektem Strategii Rozwoju Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2022-2030; 

10. Udzielanie odpowiedzi na zapytania dziennikarskie, obsługa medialna Starostwa, 

konferencje prasowe: 

• 9 maja – konferencja prasowa: przyznanie środków finansowych (853 255 tys. 

zł) z rządowego Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Zduńskowolskiemu 

Szpitalowi Powiatowemu sp. z o.o. – dzięki temu będzie możliwe doposażenie 

placówki w niezbędny sprzęt oraz wykonanie prac remontowo-budowlanych, 

kluczowych z punktu widzenia bezpieczeństwa zdrowotnego pacjentów i 

personelu medycznego, 

• 13 maja – odp. na zapytanie dziennikarskie nt. ilości i powierzchni ogródków 

działkowych oraz ich zarządców na terenie Powiatu Zduńskowolskiego, 

•  18 maja – odp. na zapytanie dziennikarskie nt. pomocy udzielanej Ukrainie                               

i uchodźcom z Ukrainy przez samorządy na obszarze Powiatu 

Zduńskowolskiego,  

• 27 maja – konferencja prasowa: podpisanie umowy na rozbudowę ciągu dróg 

powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. 

Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w zakresie ulicy Jodłowej, 

• 6 czerwca – konferencja prasowa: przekazanie spółce PKP CARGO 

TERMINALE decyzję zezwalającą na budowę terminala multimodalnego w 

Zduńskiej Woli Karsznicach, 

11. Przygotowanie i przeprowadzenie uroczystości Dnia Flagi Rzeczypospolitej                                               

[Od wielu lat w szczególny sposób czcimy Dzień Flagi Rzeczypospolitej Polskiej.                                  

W towarzystwie harcerzy z Hufca ZHP Zduńska Wola uroczyście podnieśliśmy biało-



czerwoną na maszt przy budynku Starostwa Powiatowego, wspólnie śpiewając hymn 

państwowy. Rozdawaliśmy również flagi Mieszkańcom i Gościom Powiatu 

Zduńskowolskiego.]; 

12. Przygotowanie i przeprowadzenie uroczystości Narodowego Święta Konstytucji 

Trzeciego Maja [Obchody 231. rocznicy uchwalenia Konstytucji Trzeciego Maja 

rozpoczęliśmy tradycyjnie uroczystą Mszą Świętą w intencji Ojczyzny. Przy 

dźwiękach Miejskiej Orkiestry Dętej w Zduńskiej Woli o Tradycjach Kolejowych 

przeszliśmy na pl. Wolności, gdzie w południe podniesiono flagę Polski, śpiewając 

hymn państwowy. Po przemówieniach władz samorządowych i zaproszonych gości 

złożyliśmy wiązanki kwiatów przed pomnikiem Marszałka Józefa Piłsudskiego. 

Obejrzeliśmy pokaz musztry paradnej w wykonaniu uczniów z oddziału 

mundurowego ZSRCKU Wojsławice oraz wysłuchaliśmy występu Miejskiej Orkiestry 

Dętej.]; 

13. Współorganizacja Festiwalu Foodtrucków (13-15 maja); 

14. Rozpoczęcie prac nad organizacją Dni Powiatu Zduńskowolskiego, Forum 

Gospodarczego w Powiecie Zduńskowolskim oraz Regionalnej Wystawy Rolno-

Przemysłowej – przygotowanie regulaminu i formularza zgłoszeniowego dot. 

Wystawy Rolno-Przemysłowej oraz Powiatowego Przeglądu Kół Gospodyń 

Wiejskich; 

15. Przygotowanie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pożytku publicznego oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2021 rok; 

16. Ogłoszenie II Konkursu Fotograficznego pn. „Szlakami Powiatu 

Zduńskowolskiego” –tematem konkursu skierowanego do uczniów klas IV-VIII szkół 

podstawowych i I-IV szkół ponadpodstawowych jest piękno, wartość kulturowa, 

historyczna, przyrodnicza oraz unikatowość miejsc znajdujących się w Powiecie 

Zduńskowolskim, ujęte w sposób ciekawy i oryginalny. Zgłoszenia i prace 

przyjmowane są drogą elektroniczną: promocja@powiatzdunskowolski.pl do dnia 

30.06.2022 r.; 

17. Przygotowanie i dystrybucja zaproszeń dla przedsiębiorców oraz instytucji do 

udziału w XXII Wystawie Rolno-Przemysłowej w Powiecie Zduńskowolskim; 

18. Rozpoczęcie procedury zamówienia publicznego materiałów promocyjnych 

Powiat Zduńskowolski (map, upominków i in.). 



Punkt 15 

Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Nie zgłoszono. 
 
 
Punkt 16 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 
 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka złożyła wniosek o ponowne rozpatrzenie 

zamontowania barierek na drodze Choszczewo – Lichawa w miejscowości 

Choszczewo. Zwróciła się do mnie pani sołtys wsi Choszczewo o poparcie jej 

wniosku.  Wniosek został złożony na skutek interwencji tejże wsi, którzy uznali, że 

poruszanie się dzieci po tej drodze na konkretnym odcinku jest dla nich 

niebezpieczne. Z takim wnioskiem wystąpiła w dniu 20 kwietnia, otrzymała 

informację, że droga została wykonana zgodnie z obowiązującym prawem. 

Ostatecznie stwierdzono, że Zarząd nie widzi potrzeby zamontowania tych barierek.   

We wniosku wnosiła o poprawę bezpieczeństwa na tym odcinku a nie że coś było 

wykonane niezgodnie z prawem. Rodzice uważają, że zamontowanie barierek 

wpłynie na bezpieczeństwo. Zapytała jaki to jest problem zamontowania trzech 

barierek. Poprosiła o ponowne rozpatrzenie wniosku. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że wniosek był 

badany przez zarządcę drogi jak i organ zarządzający ruchem, który rozważa  

propozycje poprawy  bezpieczeństwa ruchu drogowego. Nie byliśmy bezczynni, mimo 

że nie było tego w dokumentacji (inżynier uznał, że jest to tak głęboki rów by zagrażał 

bezpieczeństwu) – barierki po stronie wylotu z przepustu znalazły się. Po przebudowie 

drogi w Choszczewie znalazł się chodnik i przejście dla pieszych.  Za bezpieczeństwo 

dzieci odpowiadają ich opiekunowie.  Nie możemy sobie pozwolić tam gdzie się kończą 

ciągi pieszo-rowerowe na wprowadzanie kilometrowych ciągów barierek.  

Radna Ewa Mielczarek-Sójka zapytała czy umieszczenie tych barierek spowodowało 

by zagrożenie ruchu drogowego.  



Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt nie będzie zachowany metr 

szerokości.  

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka złożyła wniosek o ponowne rozpatrzenie wniosku.  

 
Punkt 17 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski przedstawił korespondencję dotyczącą planu 

pracy rady tj. przełożenie sprawozdania z realizacji w roku 2021 „Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2021-2030” i sprawozdanie z realizacji w roku 2021 „Działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli. Przypomniał o dyżurach radnych.   

Radny Zbigniew Piotrowski w nawiązaniu do pomnika Konstytucji 3 Maja, właśnie 

otrzymał projekt pomnika,  zapytał czy jest to ostateczna wersja zaakceptowana przez 

kapitułę. Były różne wersje. Tamte orły były w koronie, ten jest bez i te płomienie.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik (Ad Vocem) odpowiedział, że jest to orzeł gorejący, 

który zrywa się do lotu, jest to związane z rozbiorami, orzeł symbolizuje niepodległość 

naszego kraju. Taka jest jego symbolika. Ta wizja autora zastała zaakceptowana. 

Projekt został wysoko oceniony przez Komisję.  

 

Radna Jadwiga Ziółkowska podziękowała radnym za udzielenie absolutorium. Radna 

zwróciła się do radnego Dawida Mazurkiewicza, że nie zarabia 20.000 pracując w 

zarządzie. Poprosiła by precyzyjnie wyrażał swoje myśli oraz do radnej Ewy 

Mielczarek- Sójka, że zanim podejmie decyzję, to są w powiecie jednostki, które 

wszystko wytłumaczą jeżeli czegoś nie rozumie, by decyzja która podejmuję była 

odpowiedzialna i adekwatna do sytuacji.   

 

Radna Hanna Iwaniuk również podziękowała za udzielenie absolutorium.  
 



 
Punkt 18 

Zakończenie XLVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
XLVII sesje VI kadencji zakończył przewodniczący Rady Piotr Warchlewski.  
 

  

Przewodniczący 
Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

    Piotr Warchlewski   


